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Ο Γιαννίτοης δηδώνει ότι δεν ουζήτηοε με ιον Σημίτη για το συνταξιοδοτικό, ατίίΐά ο Ρέππας το παραδέχεται

Το Δίκτυο, αλεξικέραυνο του ΑοφαΠιοτικού
Ενα κοινωνικό... 
αλεξικέραυνο με ιη 
μορφή διχτυού 
κοινωνικής πρόνοιας 
υφαίνει η 
κυβέρνηση, 
ουζηιώνιας 
επισήμως για ιο 
Δίκιυο καιά ιης 
φτώχειας και 
ουσιαστικά για ιο 
ΑοφαίΙισιικό.

Του ΧΡΗΣΤΟΥ ΜΕΓΑ

Χ
θες ο Τ. Γιαννίισης είχε 
και νέα συνεργασία, σιο 
Μέγαρο Μαξίμου. με ιον 
^^Λυπουργο Κώσια Σημίιη.

μια ουνάνιηση που 8α εππνιι- 
ληφθεί αύριο ιο βράδυ. Επισή- 
μιος η συνάντηση αφορούσε ίο 
Δίκιυο Κοινωνικής Προστα
σίας (σ.σ.: αναφέρειαι στην πα
ροχή υπηρεσιών, αλλά και σε 
οικονομική ενίσχυση ατόμων 
που δεν έχουν εισοδήματα, ό

Επισήμως 
η συνάντηση 
Σημίτη - 
Γ ιαννίτση 
αφορούσε 
το δί.χτυο 
Κοινωνικής 
Προστασίας, 
αλλά...

πως αποφυλακισΟέντες, απε- 
ξαριημένα άτομα, όσοι θεωρού
νται οικονομικά και κοινοτικά 
αποκλεισμένοι κ.λπ.), το οποίο 
πρέπει να καταθέσει η χιίτρα μας 
στην Ευρωπαϊκή Ενωση την 1η 
Ιουνίου και πιθανότατα θα πα
ρουσιάσει ο Κ. Σημίτης εντός 

ιου Μη ίου. Για την «ινάιιιυξη 
του δικτύου αναμένεται να δια
τεθούν περίπου 200 δια. δρχ.

Πιο αποκαλυπτικός, ο υ
πουργός Τύπου Δ. Ρέππας δή
λωσε, χθες, για τις διαδοχικές 
συναντήσεις του πρωθυπουργού 
με τον υπουργό Εργασίας: «Λυ
τή την περίοδο γνωρίζετε ότι οι 
συζιπησεις για το Λσφαλισιικο 
σύστημα στη χιίιρα μας θα βρε
θούν στην πρώτη γραμμή της 
επικαιρότητας. Λογικό είναι ο 
πρωθυπουργός να έχει συνερ
γασίες με τους αρμοδίους υ
πουργούς για το θέμα αυτό».

Πάνιως την Πέμπτη στην κυ
βερνητική εππροιιή, «η συζή
τηση που θα γίνει θα αναφερ- 
Οεί και σε αυτή την πτυχή... δη
λαδή τη δημιουργία ενός ιστού 
κοινωνικής προστασίας», κατά 
τον κ. Ρέππα.

Αντίθετα, ο υπουργός Εργα- 

αίας Τ. Γιαννίισης, εξιρχιηΐΓ- 
νος ιου Μεγάρου Μαξίμου. δή
λωσε:

«II συνάνιηση με ιον πρωθυ
πουργό είχε, καθαρά ενημερωιι- 
κό χαρακιήρα για ιην πορεία 
ιων εργασιών και ιις προειοιμα- 
σίες που κάνουμε για ιο Εθνικό 
Σχέδιο Δράσης ενάνιια σιη 
ιρίωχεκι, ιον αποκλεισμό και 
ιην κοινωνική ενσωμάιοχτη. 
Ενημέρωσα ιον πρωθυπουργό 
για μια σειρά από ζηιήμαια που 
ιίθενιαι σε σχέση με αυιή ιη 
δουλειά. Λυιο ήιαν ιο αιιοιέλε- 
σμα ιης συνάνιησης. Λεν ουζη- 
ιήθηκαν άλλα θέμαια».

Σύμφωνα με πληροφορίες, 
η κυβέρνηση σχεδιάζει να πα
ρουσιάσει πρώια ιο Δίκιυο Κοι
νωνικής I Ιροσιασίας, θέλονιας 
να δηλώσει ιο κοινωνικό ιης 
πρόσωπο, και σιη συνέχεια να 
νομοθειήσει ιις αλλαγές σιο

Ασφαλιστικό. llpwiOi ια και για 
να καιαδειχθεί η ένιαση ιου 
ιιροΒλημακχ;, σε κυβερνητικό 
ειιίιιεδο εξειάζονιαι δύο ακόμη 
σενάρια: η θέσπιση ενός μικ|χ>υ 
κοινωνικού πόρου υπέρ ίων α
σφαλιστικών ταμείων και ο πε
ριορισμός ιου εξοιιλκιιικού 
προγράμμαιος. Τα δύο αυιά με- 
ιρ<ι δεν λυνουν ιο ιΐ|Χ)Βλη|ΐα 
ιου Ασφαλιστικού, αλλα καια- 
ιείνουν σιο να ιο εξαφανίσουν 
σαν οικονομικό, ενώ ίο ζηιοι με 
νο είναι η θεσμοθέτηση ιης 
κραιικής χρημαιοδοιησης (ιρι- 
μερής συμμετοχή). η πλήρης α- 
σ<|κιλισιικη κάλυψη όλων ιων 
εργαζόμενων («|κιύρη» εργασία, 
αλλοδαποί κ.λπ.) και η μείωση 
ιης ανεργίας. Τέλος, η αναλογι- 
σιική μελέτη ιων Βρετανών για 
ιο Ασφαλιστικό αναμένεται να 
παραδοθεί στην κυβέρνηση ε- 
νιός ιων επόμενων ήμερων.

Γιάννος: Γιατί αναβλήθηκε
Αναβλήθηκε για ένα χρόνο τουλάχι

στον η απόφαση του Ευρωπαϊκού Συμ
βουλίου για το χρονοδιάγραμμα απελευ
θέρωσης ιης ευρωιιαϊκής αγοράς ενέργει
ας. λόγω αντιδράσεων της γαλλικής κυ
βέρνησης.

Τα αποτελέσματα της Συνόδου Κορυφής 
που πραγματοποιήθηκε στη Στοκχόλμη 
στις 23 και 24 Μαριίου. σχολίασε χθες ο υ
πουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονο
μικών κ. Γιάννος Παπανιωνίου, ο οποίος 
υποστήριξε όιι ήιαν «μία ενδιαφέρουσα 
Σύνοδος» για ιην παικικολουθηση και 
διαπίστωση ιης προόδου ως προς ιούς σιό- 
χους που είχαν ιεθεί σιη Λισαβόνα. Οπως 
είπε ο υπουργός, «διαπιστώθηκε όιι υπάρ
χει πρόοδος και όιι όλες οι χόιρες θα πρέ
πει να επιταχύνουν το βηματισμό ιούς

Με ιη σύναψη έως και ιριειούς διάρκει
ας Συλλογική Σύμβαση Εργασίας, 

(ραίνειαι όπ συναριά η Ενωση Ελληνικών 
Τραπεζών ιην κάλυψη ιων ηιΐωιλειων που 
είχαν οι ιραιιεζουπαλληλοι ιον περασμέ
νο χρόνο.
^Χθες σΐη διάρκεια ιης συνάνιησης που 
Μχε η διαιιραγμαιευιική ομάδα ιης ΟΤΟΕ 
με ιην Ενωση Ελληνικών Τραπεζών ση-

Πολυετή 
σύμβαση 
προτείνουν 
οι τράπεζες 

μειιόθηκε αδιέξοδο α- 
φού οι εργοδόιες συ
ναρτούν ιις αυξήσεις 
με ιις επιχειρησιακές 
συμβάσεις και ια μιιό- 
νους που χορηγούν α- 
νά ιραιιεζα. ενώ εμιρα- 
νίσιηκαν να συναρ- 
ιούν ιο θέμα ιων 
ιιραγμαιικόιν αυξήσε
ων (πέραν ιου πληθω-

ριομου) με μια Σύμβαση πέραν ιου έιους.
Να σημειωθεί όιι ιο 2(ΧΜ) οι αυξήσεις ή- 

ιαν 2.4% με προβλειιόμενο (ιο 1999) πλη
θωρισμό σιο 1.8%. αλλά ιον περασμένο 
χρόνο ο πληθωρισμός έκλεισε, σε μέσα ε
πίπεδα. σιο 3.2%.

II νέα ουνάνιηση ιων δυο μερών έχει 
ιιροοδιορίοίΓί για ιις 30 Μαριίου, αλλά ό
λες οι ενδείξεις οδηγούν σε σύγκρουση 
σιο χώρο ιων τραπεζών με κήρυξη απερ
γιών και μόνο για ιο οικονομικό, ενώ δεν 
αποκλείεται να τεθεί και θέμα ωραρίου.

προς πιν κατεύθυνση της απελευθέρωσης 
και της ανταποίΐοιικόιηιας, αλλά και στην 
κατεύθυνση της δημιουργίας ενός αποτε
λεσματικού συστήματος κοινωνικής προ
στασίας».

Ο κ. Παπαντωνίου διευκρίνισε όπ «η 
γαλλική κυβέρνηση δεν ήθελε να προσ
διοριστούν τώρα συγκεκριμένες ημερομη
νίες για την περαιτέρω απελευθέρωση της 
αγοράς ενέργειας, αλλά η απόφαση ανα
βλήθηκε για τον επόμενο χρόνο. Υπάρχει 
όμως μια διατύπωση που λέει όπ βαίνου
με προς πλήρη απελευθέρωση της αγοράς 
ενέργειας. Τώρα, αν θα είναι το 2003 ή το 
2005 ή κάποια άλλη ημερομηνία, αυτό θα 
το αποφασίσουμε. <ος Ευρωπαϊκό Συμβού
λιο. στην επόμενη Σύνοδο, του Μαριίου 
του 2002».

Οι τιμές του 
φυσικού αερίου

Αγνωσίες είναι οι ακριβείς ιιμές 
πώλησης ιου φυσικού αερίου σε Θεσ
σαλονίκη και Θεσσαλία, ιις οποίες ε- 
νέκρινε η Ρυθμισιική Αρχή Ενέρ
γειας. Σε ανακοίνωση ιης Αρχής α- 
ναφέρειαι όιι οι ιιμές θα ορίζονιαι 
κάθε δίμηνο, θα είνυΐ πάνια φθηνό- 
ιερες ιου ανιαγωνισιικού καυσίμου, 
ενώ ειδικά για ιη θέρμανση ιο φυσι
κό αέρκτ θα πουλιέται φθηνότερα κα- 
ιά 10% από ιο νιίζελ.

Σιελέχη ιης ΔΕΙΙΛ διευκρίνιζαν 
στην «Ε» όιι η ιιμή ιου αερίου για οι
κιακή χρήση και για καιανάλωση μέ
χρι 400 κυβικά μέιρα ιο χρόνο ανέρ- 
χειαι σε 115 δραχμές ιο κυβικό και 
για ια επόμενα κυβικά μειώνειαι σε 
96 δραχμές. Το εμπορικό ιιμολόγιο 
ιιροβλέ'ΠΐΊ 96 δ|χιχμές ιο κυβικό και 
ιο Βιομηχανικό 88 δραχμές. Το ιιμο- 
λόγιο θέρμανσης, ιέλος, υπολογίζειαι 
σε περίπου 100 δραχμές ιο κυβικό.

Μ.Κα.

Ενταση με 
συμβασιούχους ΤΑΕ

Η ανανέωση της σύμβασης για
άλλον ένα χρόνο των 197 

επιμελητών εισπράξεων του Ταμείου 
Εμπόρων (ΤΑΕ) προκαλεί νέα ένταση. 
Χθες οι απολυθέντες υπάλληλοι 
πραγματοποίησαν και νέα αιιεργιακή 
συγκέντρωση (βρίσκονται σήμερα 
στην 6η ημέρα της κινητοποίησης) και 
συγκέντρωση έξω αιιό ία γραφεία ίου 
ΤΑΕ (Βουλής 8-10 στο Σύνταγμα). Ο 
απολυμένος Γιώργος Τσιρβελάκης 
διαμαρτυρόμενος ανέβηκε στον 4ο 
όροφο και απειλούσε να πέσει εάν δεν 
γινόταν δεκτός από ιον υφυπουργό 
Κοινωνικών Ασφαλίσεων Νίκο 
Φαρμάκη.
Ο απολυμένος πείσθηκε να κατεβεί, 
αλλά η ποθητή συνάντηση δεν έγινε. 
Οι απολυθέντες κατηγορούν την εξ 
υπουργών επιτροπή (Β. Παπανδρέου, 
Γ. Παπαντωνίου) και το γραμματέα 
του υπουργικού συμβουλίου Σ. 
Κοσμίδη ότι σρνοϋνται να 
επίκϋρώόουν την ετήσια σύμβαση 
εργασίας
Ο υφυπουργός Δημόσιας Διοίκησης 
Λ. Τζανής δήλωσε ότι «δεν τίθεται 
θέμα μονιμοποίησης των 
συμβασιούχων» και διευκρίνισε ότι 
-δεν τίθεται θέμα τροποποίησης του 
τελευταίου νόμου που αφορούσε τις 
μονιμοποιήσεις χιλιάδων 
συμβασιούχων ίου Δημοσίου”.

κτις ΔΕΚΟ
Αναστάτωση ωστόσο επικρατεί και 
στις δημόσιες επιχειρήσεις (ΔΕΚΟ). 
όπου εργάζονται ως ωρομίσθιοι ή με 
συμβάσεις ορισμένου χρόνου, οι 
οποίες όμως συνήθως ανανεώνονται, 
εκατοντάδες υπάλληλοι 
Ηδη για αύριο Τετάρτη οι 
ουμβασιούχοι των ΕΛΤΑ, των διοδίων 
(TFO), του ΟΤΕ και οι εργαζόμενοι στα 
ΤΑΣ (αποκατάσταση ζημιών από τους 
σεισμούς) διοργανωνουν ολοήμερη 
συγκέντρωση έξω από το υπουργείο 
Δημόσιας Διοίκησης και Εσωτερικών.

Χ.Κ. ΤΕΓΟΠΟΥΛΟΣ ΕΚΔΟΣΕΙΣ Α.Ε.
ΑΡ. MAE: 2384/06/Β/86/43

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ
ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ ΣΕ ΤΑΚΤΙΚΗ ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ

Σύμφωνα με τον Νόμο και το Καταστατικό της εταιρείας 
προσκαλούνται οι Μέτοχοι σε Τακτική Γενική Συνέλευση 
στα γραφεία της εταιρείας (Μίνωος 10-16, Ν. Κόσμος - 
Αθήνα), στις 3 Μαΐου 2001 ημέρα Πέμπτη και ώρα 15.30 
για να αποφασίσουν για τα παρακάτω θέματα Ημερή
σιας Διάταξης:

1. Υποβολή και έγκριση Οικονομικών Καταστάσεων 
χρήσεως 2000.

2. Απαλλαγή των μελών του Διοικητικού Συμβουλίου και 
των Ελεγκτών από κάθε ευθύνη αποζημίωσης για τις 
πράξεις τους που έγιναν στην υπόλογη χρήση.

3. Εγκριση της πρότασης του Διοικητικού Συμβουλίου 
για τη διανομή των κερδών χρήσεως 2000

4. Εγκριση προσαρμογής επενδυτικού προγράμματος.
5. Εκλογή Διοικητικού Συμβουλίου
6. Εκλογή Ελεγκτών για τη χρήση 2001.
7. Αμοιβές μελών Διοικητικού Συμβουλίου
8. Διάφορες Ανακοινώσεις.

Για να λάβουν μέρος οι Μέτοχοι στη Γενική Συνέλευση 
πρέπει να δεσμεύσουν με δήλωσή τους στο Κεντρικό 
Αποθετήριο Αξιών το σύνολο ή μέρος των μετοχών 
που κατέχουν, να παραλάβουν από το Κεντρικό Αποθε
τήριο Αξιών τη σχετική Βεβαίωση Δέσμευσης Μετοχών, 
την οποία πρέπει να καταθέσουν στην Εταιρεία (Μίνωος 
10-16, Ν. Κόσμος), πέντε (5) τουλάχιστον ημέρες πριν 
από την ημερομηνία σύγκλησης της παραπάνω Γενικής 
Συνέλευσης.

Αθήνα 22.02.2001
ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ


